





المرجع: DTCM/OUT/2020/0000640

التاريخ: 2020/08/20

الموضوع: استئناف الفعاليات الاقتصادية

السادة/أصحاب المنشآت الفندقية ومواقع إقامة الفعاليات ومنظمي To: Hotel establishments, Venues, Events, Conferences Organizers and Retails in Dubai.

الفعاليات والمؤتمرات وقطاع التجزئة في إمارة دبي.. المحترمين

After greetings,

تحبة طبية وبعد،

Subject: Resumption of economic events

بداية تهديكم دائرة السياحة والتسويق التجاري أطيب تحياتها وتمنياتها لكم بدوام التوفيق والنجاح.

Department of Tourism and Commerce Marketing is pleased to extend its regards and wishes you all the best.

> بناء على توجيهات مركز التحكم والسيطرة فقد تم تحديث الإرشادات الخاصة بالأنشطة الاقتصادية والسماح بها وفقا للتالي:

Aligned with the directive of Dubai's Covid-19 Command Control Center, the Emirate's Tourism Activities rules for facilities and services have been updated to resume economic activities and allowing the below:

- فعاليات الأعمال والمؤتمرات والمعارض المحلية بدءا من تاريخ 15 سبتمبر 2020.
- MICE Local Event, starting from Sep 15th 2020. 1.
- فعاليات الأعمال والمؤتمرات والمعارض الدولية بدءا من .2 تاريخ 1 أكتوبر 2020.
- International MICE Events, starting from Oct 1st 2020.
- فعاليات الترفيه والفعاليات الأخرى، بدءا من تاريخ15 سبتمبر 2020 .
- 2020. Wedding and social private parties still not allowed

Leisure and Other Events, starting from Sep 15th

فعاليات الأفراح والمناسبات الاجتماعية الخاصة غير مسموح بها حاليا حتى اشعار آخر.

This is on reference to latest Guidelines and Instructions, are

ولمزيد من المعلومات يمكنكم الاطلاع على الارشادات والتعليمات المتاحة على موقعنا الالكتروني:

www.dubaitourism.gov.ae/en/dxbCovid-19

until further notice.

available on our website:

www.dubaitourism.gov.ae/ar/dxbcovid-19

Dubai Tourism will continue to assess the situation and periodically provide updates to the industry in consultation with the relevant city health and crises response Authorities. We appreciate your cooperation and commitments as key stakeholders to assure the well-being for our communities, and safeguard public interests.

وستقوم دبي للسياحة بشكل مستمر بتقييم الوضع المستجد وتحديث الإرشادات والتعليمات بصورة دورية، إننا نقدر تعاونكم الدائم ونثمن جهودكم كشركاء رئيسين لخدمة الصالح العام وحماية سلامة وصحة المجتمع.

For more information in this regard, please contact DTCM Call Center on below channels: Tel: 600555559 or Email: info@dubaitourism.ae

وللمزيد من المعلومات بهذا الخصوص يرجى التواصل مع مركز الاتصال على هاتف رقم : 600555559 أو البريد الالكتروني : info@dubaitoursim.ae

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،

Ahmad Khalifa Alfalasi **CEO Support Services and Investment**

أحمد خليفة الفلاسي مدير تنفيذي الخدمات المؤسسية والاستثمار





